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Interpelacja w sprawie naprawy wjazdu na ul. Łopacińskiego. 
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W 2022 r. po mojej interwencji udało się po kilku latach wymienić zniszczone krawężniki 

drogowe po obu stronach wjazdu do podwórka przy ul. Łopacińskiego 5 (w ciągu chodnika) wraz z 

naprawą i wyrównaniem uszkodzonej nawierzchni z kostki na ciągu dla pieszych. 

Za tamte prace raz jeszcze dziękuję. Pragnę jednak zauważyć, że pomiędzy naprawionymi 

krańcami chodnika znajduje się stara nawierzchnia wjazdu, która jest w fatalnym stanie. 

Kilkudziesięcioletnie płyty betonowe tzw. trylinka są wyszczerbione, nierówne, a częściowo 

zapadnięte lub wybrzuszone. W efekcie piesi licznie uczęszczający tym odcinkiem (stanowiącym 

dojście do największych lubelskich uczelni - KUL, UMCS i UP) są narażeni na dyskomfort, a także 

potencjalne ryzyko kontuzji. Dodatkowo tworzą się tam także bardzo niewygodne dla pieszych 

kałuże. 

Mając na uwadze powyższe oraz relatywnie niewielki koszt ·prac przy poprawieniu 

codziennej drogi dla dziesiątek tysięcy studentów i mieszkańców miasta proszę o wykonanie, w 

ramach środków na bieżące utrzymanie dróg, wymiany zniszczonej nawierzchni z płyt typu trylinka 

na tym wjeździe na nową nawierzchnię z kostki brukowej. Proszę o wykonanie takich prac w 

zakresie szerokości wjazdu znajdującej się w pasie drogowym zarządzanym przez miasto (ZDiM) 

lub przynajmniej w ciągu chodnika po zachodniej stronie ul. Łopacińskiego. 

W odpowiedzi proszę o ustosunkowanie się do mojej propozycji wraz ze wskazaniem 

zakresu przewidzianych do realizacji prac budowlanych oraz terminu ich realizacji. 
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